

## Ponder Amid The Detritus

He existed before anything. And He made everything there is.

"In the beginning the Word already existed. The Word was with God, and the Word was God. He existed in the beginning with God. God created everything through him, and nothing was created except through him."

Amazingly, He entered his own creation, what He had made, and became a part of it.

"So the Word [God] became human and made his home among us."



*Coffee/tea thought:* Amid the detritus of the commercial hype, let us ponder this amazing truth: God became human.

John

Ref: Gospel of John, Chapter 1, NLT

## 紛亂中的沉思

祂在萬物之先就已存在。祂創造了一切。

“太初有道，道與神同在，道就是神。這道太初與神同在。萬物是藉著他造的；凡被造的，沒有一樣不是藉著他造的。”

神奇的是，祂進入了祂自己所創造的，並成為其中的一部分。

“道成了肉身，住在我們中間。”



*隨想:* 在商業炒作一片紛亂中，讓我們思考這驚人的事實：上帝竟成了人的樣式。

史建恩

參考：約翰福音，第1章